
Upplevelse av arbetsmiljö efter införandet 
av nytt arbetssätt 

Undersökningsperiod: 2020-01-27 -> 2020-01-31
Antal svar: Series 1: 4
Svarsfrekvens: 66.67 %



Upplever du att införandet av Mobimed har inneburit 
att:
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Möjligheten till sambedömningar med doktor har 
ökat?



Upplever du att införandet av Mobimed har inneburit 
att:

Kommentar:

Däremot har överföringen ej fungera optimalt, dvs de parametrar och bedömningar som Dsk utfört har ej kunnat 
bedömma direkt då det krävs att vb läkare skall sitta vi sin dator då hembesöket och bedömningar görs. 
Möjligheten finns om överföringen till Cosmic skulle fungera. 

Meddelandefunktion i Mobimed är bra liksom att kunna ta foto så att läkaren lättare kan vara behjälplig i 
bedömning.

Inventar teknisk utrustning där vi kan kommunicera via videokonferens. Har kunnat ha kommunikation med 
läkare via meddelandefunktion. I dessa situationer vi haft har vi kunnat använda tel. 



Upplever du att införandet av Mobimed har inneburit 
att:
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Möjligheten att kommunicera mätbara 
parametrar har ökat?



Upplever du att införandet av Mobimed har inneburit 
att:

Kommentar:

Det som har tillkommit är EKG. Övrig parametrar har hemsjukvården alltid kunna mäta. 

Ja överförs till läkares Mobimed funktion i datorn.

Har blivit lättare att skicka över vitala parametrar så att läkare kan se direkt men fortsatt tekniska besvär 
kring detta.



Upplever du att införandet av Mobimed har inneburit 
att:
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Din möjlighet att fatta välgrundade beslut har 
ökat?



Upplever du att införandet av Mobimed har inneburit 
att:

Kommentar:

Jobbar som tidigare och tar besluten baserad på egen erfarenhet och kunskap.

Parametrar som blodtryck, saturation etc har vi tagit utan Mobimed. Men eftersom det ökar möjligheten till 
sambedömningar så blir besluten mer välgrundade.

Har under denna provperiod haft tekniska problem och Mobimed har inte hjälpt till att öka välgrundade beslut 
under denna första period. Tror att detta kommer att vara ett bra stöd framöver.



Upplever du att införandet av Mobimed har inneburit 
att:

Övriga frågor eller kommentarer:

Överföringen mellan Mobimed och journalsystem (Cosmic och Viva) bör bli bättre om det skall finnas någon 
vinst med att använda utrustningen. 

Har under införandet varit mycket tekniska svårigheter. Oklart hur vi skickar löpande information som SPo2, 
puls + ekg som mäts hela tiden, jämfört med enstaka BT, patient ej kopplad till folkbokföring och kommer ej 
automatiskt upp när personnummer skrivs in.  


